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Dotyczy: naprawy ulicy Chemików osiedle Azoty 

Proszę o n aprawę bieżącą ulicy Chemików. Występują liczne ubytki i pęknięcia 

w nawierzchni drogi. Ponadto przy jednej studzience deszczowej asfalt mocno zapadnięty, 

co ogranicza spływ wody deszczowej . Druga studzienka deszczowa zabudowana w drodze 
mocno zapadnięta . Zdjęcia stanowią załącznik . 
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